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Abstract (en)
[origin: US6264048B1] An electric cable coupling for rail-borne vehicles is held longitudinally displaceably on a central buffer coupling. The cable
coupling has only one adapter box (1) as a replacement for the two usual cable coupling halves, wherein the connection lines (4) for the functionally
correct connection of the connection lines (2) to the rail-borne vehicles in the correct left-right configuration are arranged crossed within the adapter
box (1), and the connection of the connection lines (2) to the two rail-borne vehicles to be coupled is performed via confusion-proof plug-and-socket
connections (3) or fixed cables with at least one plug-and-socket connection (3) each.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine elektrische Kabelkupplung für Schienenfahrzeuge, die an einer Mittelpufferkupplung längsverschiebar gehalten
ist, wobei die Kabelkupplung als Ersatz für die beiden üblichen Kabelkupplungshälften lediglich einen Adapterkasten (1) aufweist, der die
Verbindungsleitungen (4) zum seiten- und funktionssrichtigen Verbinden der Anschlußleitungen (2) zu den Schienenfahrzeugen innerhalb des
Adapterkastens (1) gekreuzt angeordnet sind und daß die Verbindung der Anschlußleitungen (2) zu den beiden zu kuppelnden Schienenfahrzeugen
über verwechselungssichere Steckverbindungen (3) oder Festkabel mit je mindestens einer Steckverbindung (3) erfolgt. <IMAGE>
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